
ZAPISNIK 
Broj: 10 

 
 
 Voñen na 10. sednici Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo, održanog dana, 
03.11.2010. sa početkom u 19:30 časova. 
 Sastanku prisustvovali sledeći članovi Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo: 
Pušić Zoran, Detki Robert, Vlahović Ljubomir, Rakić Milan, Popov Vlastimir, Rauški 
Dragan, Tatomirov Zoran, Vujanić Ljubinko, Radojčin Robert, Belić Dragan, Erdeg Ferenc, 
direktor „Vojvodina SPA“ ðorñe Popov, sekretar Saša Vojnović i zapisničar Stokić Saša. 
 
 

D N E V N I    R E D 
 
1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
2. Izzveštaj o aktivnostima na igradnji Wellness Spa centra 
3. Izbor Komisije za sprovoñenje referenduma 
4. Razno 

 
Predsednik je pozdravio prisutne i pročitao dnevni red.  
Predlog podržan jednoglasno. 

 
Tačka 1. -  Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
 

- Zapisnik sa prethodne sednice usvojen jednoglasno. 
 
Tačka 2. - Izveštaj o aktivnostima na igradnji Wellness Spa centra 
  

- Predsednik je dao reč Popov ðorñu, direktoru „Vojvodina Spa“ Novo Miloševo. 
- ðorñe Popov je detaljno, digitalnom prezentacijom informisao Savet sa aktivnostima 

na izgradnji Wellness Spa centra.  
- Usledila su tehnička pitanja, na koje je Popov ðorñe odgovarao. 

 
Tačka 3. -  Izbor Komisije za sprovoñenje referenduma 
 

- sekretar je upoznao Savet sa tehničkim detaljima vezanim za organizaciju 
referenduma o mesnom samodoprinosu. 

- Predlog Komisije: 
o Belić Dragan – predsednik komisije 
o Pušić Zoran – zamenik predsednika komisije 
o Rakić Milan - član 
o Vlahović Ljubomir – zamenik člana 
o Vojnović Saša – član 
o Stokić Saša – zamenik člana 
 
o Žužana Josimović – sekretar komisije 
o Ljubinka Ilkić – zamenik sekretara komisije 

- Predlog podržan jednoglasno 
 
Tačka 4. -  Razno 
 

- sekretar je izneo problematiku za otvaranje odeljenja predškolske grupe za 
mañarsku nacionalnu manjinu. 

- takoñe je izneo razgovore na temu imena naselja na jeziku nacionalnih manjina. 
- Detki Robert je izneo problematiku teranja stoke po oranicama. 



- Detki Robert je izneo problematiku izrade šahtova vodovoda i fekalne kanalizacije u 
ulicama B. Jedinstva i B. Radičevića. 

- Erdeg Ferenc je izneo zahvalnost porodice Virag za finansijsku pomoć za operaciju 
Virag Nele i da se Nela nakon operacije dobro oseća. 

- Tatomirov Zoran je izneo problematiku javne rasvete prema Novom Naselju. 
- Detki Robert je izneo da u ulici Bratstva jedinstva kod jedne starije osobe nije 

urañena ćuprija. 
- Belić Dragan je izneo problematiku odvooñenja vode u ulici M. Tita od rimokatoličke 

crkve koje prolazi kroz dvorište porodice Dvorski. 
 
 
 
 

Sednica Saveta okončana u 22:20 časova. 
 
 
 
  zapisničar              Predsednik 
Stokić Saša                        Saveta MZ  
                 Zoran Pušić s.r. 


